



Huanjia Yao

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Yao Huanjia primarily practices in dispute resolution, with a focus on civil and commercial litigation, international commercial arbitration, and cross-border dispute resolution. She has substantial practical experience in financial disputes and foreign-related commercial disputes.

Ms. Yao has participated in handling numerous litigation, arbitration, and other dispute resolution matters of considerable complexity and cross-border elements, involving institutions and judicial authorities such as the Hong Kong International Arbitration Centre (HKIAC), the China International Economic and Trade Arbitration Commission (CIETAC), the Supreme People's Court, the Beijing High People's Court, and the Beijing Financial Court, among other domestic and international dispute resolution bodies.

In the field of financial disputes, Ms. Yao has provided dispute resolution legal services to overseas banking and financial institution clients, handling matters involving bank guarantees, financing transactions, and other types of disputes. She has also participated in handling multiple complex commercial disputes between financial institutions, as well as between financial institutions and corporations. In the area of international arbitration and foreign-related dispute resolution, Ms. Yao has been involved in numerous international commercial arbitration cases concerning overseas parties, cross-border transactions, and the application of foreign law. She is well-versed in case management procedures, evidence organization, expert evidence, written submissions, and hearing proceedings in international arbitration, and has extensive experience in coordinating with foreign counsel and experts.

Ms. Yao's client base spans banking and financial institutions, blockchain and cryptocurrency, technology and internet, manufacturing, energy, and other industries. The disputes she has handled cover a wide range of matters, including cross-border commercial transactions, corporate and shareholder disputes, contract disputes, financial disputes, and intellectual property and technology-related controversies.

EDUCATION

Ms. Yao graduated from Dalian Maritime University with a Bachelor of Law degree in 2020, and graduated from the University of International Business and Economics with an LL.M. degree in 2022.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



姚欢珈

北京

业务领域

- 争议解决

工作经历

姚欢珈律师主要从事争议解决业务，专注于民商事诉讼、国际商事仲裁及跨境争议解决，在金融争议、涉外商事争议方面具有较为丰富的实务经验。

姚欢珈律师曾参与办理多起具有较高复杂程度及跨境因素的诉讼、仲裁及其他争议解决项目，涉及香港国际仲裁中心（HKIAC）、中国国际经济贸易仲裁委员会（贸仲）、最高人民法院、北京市高级人民法院、北京金融法院等境内外争议解决机构及司法机关。

在金融争议领域，姚欢珈律师曾为境外银行及金融机构客户提供争议解决法律服务，涉及银行保函、融资交易等争议类型，并参与办理多起金融机构之间及金融机构与企业之间的复杂商事争议。在国际仲裁及涉外争议解决领域，姚欢珈律师参与办理多起涉及境外当事人、跨境交易及外国法适用的国际商事仲裁案件，熟悉国际仲裁案件的程序管理、证据组织、专家证据、书面陈述及庭审等工作，并具有与境外律师及专家协作的经验。

姚欢珈律师服务的客户涵盖银行及金融机构、区块链与加密货币、科技与互联网、制造业、能源及其他行业，参与办理的争议涉及跨境商业交易、公司及股东争议、合同纠纷、金融纠纷、知识产权及技术相关争议等多种类型。

教育背景

姚欢珈律师于 2020 年获得大连海事大学法学学士学位，并于 2022 年取得对外经济贸易大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文